
 

 

 
 
 
GEMEENTERAAD SLIEDRECHT 
Schriftelijke vragen raadsleden aan het college van B&W (artikel 
39 vragen) 

  
     
 
Datum:  1 september 2021 
 

 
Aan het college van burgemeester en wethouders van de gemeenteraad 
Sliedrecht, 
 

 
Steller vragen: raadslid de heer Timo Pauw (fractie: PRO Sliedrecht)  
 

 
Onderwerp: Afhandeling toezegging 21032 / concrete bestuurlijke planning 
 

 
Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen binnen 14 
kalenderdagen schriftelijk te beantwoorden aan de steller. 
 

Vraag: 
 

1. In de leeskamer bevinden zicht de bijlage 6 c en 6 d. is dit de 
volledige afhandeling van de toezegging 21032 ? 

2. Zitten er in de voorkeuren van het college ook dossiers die 
doorgeschoven worden naar 2022 maar door de gemeenteraad van 
Sliedrecht bij besluitvorming zijn voorzien van een datum/ tijdvak 
uitvoering in 2021 of vragen om een raadsbesluit in 2021 ? 

3. Waarom heeft het 43 dagen geduurd voordat deze lijst klaar was ? 
4. Waarom heeft het college er niet voor gekozen haar voorkeuren voor 

de dossiers die “moeten in 2021” te onderbouwen in een CIB ?  
In de Bijlage 6c zit deels een onderbouwing maar voor de dossiers 
die mogen doorschuiven naar 2022 ontbreekt deze. 

 
 
 
 



5. Graag ontvangen wij alsnog uw motivatie. Bij uw voorkeur voor het 
doorschuiven van de besluitvorming rondom Sturen op Grote 
Projecten graag een uitgebreidere motivatie waarom deze geen 
prioriteit heeft ten opzichte van de andere dossiers. 

6. Levert het eventueel doorschuiven van de dossiers die uw voorkeur 
hebben problemen op met het voltooien van het CUP 2018-2022 ?  
Zo ja, welke dossiers betreft dit ? 

 
 
 
  

Toelichting: 
 
In de raadsvergadering van 13 juli is door het college de toezegging gedaan 
om te komen tot een concrete bestuurlijke planning. 
 
Deze vraag kwam voort uit het feit dat het college veelal de termen “na de 
zomer”, in Q3 en Q4, later dit jaar gebruikte bij vragen aangaande concrete 
afhandeling / besluitvorming van dossiers. Daarnaast was de groslijst voor 
deel 2 2021 al vrij uitgebreid. 
  
Het is ons helder dat, zoals voorspeld, niet alles behandeld kan worden in 
2021 en heeft het college aan aantal voorkeuren uitgesproken over welke 
dossiers wel en niet kunnen. Het college heeft er voor gekozen deze alleen 
te delen met de agendacommissie en niet met de gemeenteraad. 

 
Ondertekening en naam raadslid, 
 
 
Timo Pauw 
 

 
 


